
Deltagere:  
 
Forældrevalgte: Tine Strange, Magnus Reffs Kramhøft, Julija Malickina (afbud), Christina 
Kok, Janni Klubien (afbud), Stine Knudsen, Nanna Jochumsen, Mathilde Thornberg 
Djervad  
 
Medarbejdervalgte: Birgitte Winding (afbud) og Cilja Isabel Sareen (afbud) 
 
Ledelsesrepræsentanter: Marck Tønnesen, Flemming Petersen (afbud - KKFO spec.) 
Snezana Letic og Gitte Bro Kastrup  
 
SB-møde på Dyvekeskolen tirsdag d. 21.marts. 17.00 – 19.30  
 

1. Godkendelse af dagsorden  
 

Godkendt.  
 

2. Godkendelse af referat fra sidste møder  
 
Godkendt  

 
3. Status på byggesag  
 

Byggeriet går nu ind i sin afsluttende fase. Tidsplanen har skubbet sig en smule, så 
de to nye KKFO’er afleveres i slutningen af juni – juli og med ibrugtagelse pr. 1/9.  
 
Der er fra skolens side en bekymring for det nye LAR-anlæg. Det er dybere en først 
antaget, og der ønskes en vurdering om der skal opsættes hegn omkring den dybe 
del. Der er taget henvendelse til Byggeri København så skolebestyrelsen kan se det 
nye LAR-anlæg, dette er dog blevet afvist med begrundelse om at LAR - anlægget 
ikke er færdigt, og derfor kan der drages forhastede konklusioner. SB insisterer på 
et besøg på byggepladsen efter påskeferien og skolen retter igen henvendelse.  
 
Remisevej er forsat forsinket, det er uklart hvornår det er klart igen.  Men sidste 
melding hed juni 2023. Det er mangel på svejsere og det skaber en yderligere 
forsinkelse.  
 
Reglerne for akustik er ændret og derfor skal der sættes flere akustikplader i KKFO.  

 
4. Regnskabsafslutning og budget (materiale udleveres til mødet)  
 

Godkendt 
 

5. Status på sammenlægning af kommende 5. årgang  
 

Der er truffet en beslutning om sammenlægning af kommende 5. årgang. Det er 
en delvist økonomisk og pædagogisk beslutning. Den pædagogiske begrundelse 
er at der i et par af klasserne er for få elever og det gør undervisningen svær, samt 
det kan skabe en ustabil klassekultur. Skolebestyrelsen har taget skoleledelsens 



beslutning til efterretning. Skolebestyrelsen rådgiver skolen og vil gerne høre 
lærernes holdning.  
 
Punktet tages op på næste SB-møde til videre drøftelse.  
 

6. Indstilling til reduktion af skoledagen 2023 – 2024  
 
Skolen vil gerne reducere skoledagen så meget som muligt, da dagene er for lange for 
skolens børn.  
 
Det betyder, at 0. -3.klasse for næste skoleår vil have fri to dage om ugen kl. 12.55.  
 
Indstillingen godkendt.  

 
7.  Afskaffelse af skolemælk i skoleåret 2024  
 
Københavns kommune har valgt afskaffe skolemælk fra skoleåret 2023 – 2024. Dette 
er en politisk beslutning. Det har indtil nu været skolens tekniske medarbejdere som 
har klargjort mælken. Med afskaffelsen af skolemælk, trækkes skolen 5 timer pr. uge 
hos vores tekniske leder.  
 
Det er muligt at skolen kan fortsætter med skolemælk, men det er en stor opgave, som 
kræver at skolen selv står for bemanding og fordeling af mælk. Skolen skal selv finde 
økonomi til denne opgave. Skolen indstiller derfor til at skolemælk afskaffes til næste 
skoleår. SB støtter op om skolens forslag om at holde fast i beslutningen om at afskaffe 
skolemælk.  
 
8. Status på ny specialklasserække kat. 3  
 
Vi har nu ansat en ny afdelingsleder. Hun hedder Vicki Westh og hun begynder d. 19. 
april.  
 
Den nye skolebygning på Sundholm skal stå færdig d. 1/8 2023. Der er dog 
usikkerhed om det er muligt. Byggeriet af den midlertidige skoler er nu i gang.  
 
For at sikre de bedst mulige forhold for elever og medarbejdere, er det aftalt med 
visitationen af de nye kat. 3 elever først begynder til 1/9. Undtaget er eleverne i 
0.klasse, som begynder 1/8. 2023.  

 
9. Badeforholdene på skolen  
 
Punktet blev udskudt pga. af mangel på tid.  

 
Meddelelser fra ledelse og medlemmer  
 
a) Personalesituationen  
 

Der er ansat ny afdelingsleder til kat. 3.  

 
b) Nyt fra elevrådet 



 
Skolen har nedsat et grønt råd, som består af frivillige elever som skal rådgive skolen. Der 
er et samarbejde med afdeling for bæredygtig udvikling i Københavns kommune.  

 

c) Proces ” hvem er vi ”  
 

Vi skal opstarte processen omkring ” Hvem er vi ” Tine og Nanna skal inviteres med til 
mødet.  
 

d) Loppemarked på Dyvekeskolen  

 
Forslag om loppemarked i skolegården til næste skoleår. Både SB og skolen bakker op 
omkring forslaget.  

 

 

e) Meddelser fra medarbejderrepræsentanter  
 

Ingen meddelelser  

 
 

f) KKFO  
 

KKFO er godt i gang med at gøre klar til de kommende maj børn. Der er 
overleveringsmøder mellem KKFO, skole og børnehave for at sikre god overgang for de 
kommende skolebørn.  
  

g) KKFO spec.  
 
Ingen meddelelser  

 
Meddelelser fra udvalg  
 
- Trafik/byggeudvalg: Christina Kok, Magnus Reffs Kramhøft og Tine Strange  

- Skolefoto: Christina Kok   

- Kontaktperson til KKFO: Janni Klubien  

- Kontaktperson til KKFO-special: Julia Malickina  

- Forældrearrangementer og Kontaktforældreudvalg: Nanna Jochumsen, Stine Knudsen, 
Janni Klubien, Gitte Kastrup  
- Arbejdsgruppe vedr. `Hvad er Dyvekeskolen for en skole`: Tine Strange, Stine Knudsen, 
Marck Gylling Tønnesen  
 
10. Eventuelt  
 
Vandet smager dårligt i en af klasserne. Skolen følger op med tekniske ejendomsleder.  
Næste møde: 26. april 2023 

 


